
Het werk dat wij voor u doen, onze 
dienstverlening, moet dan ook aansluiten 
bij datgene wat u van ons vraagt. 
Uit onderzoeken is gebleken dat onze 
dienstverlening goed is. Dat willen we zo 
houden én we bekijken telkens of het niet 
nóg beter kan. Aangepast aan de wensen 
van u, inwoner van Landgraaf. 

Visie op dienstverlening
Om vast te leggen hoe we naar die 
dienstverlening kijken, hebben we een 
visie gemaakt. Die visie hebben we 
afgelopen jaar opnieuw bekeken. Past 
hij nog bij deze tijd en wat kunnen we 
nog verbeteren? 

Burgemeester Richard de Boer is natuurlijk 
nauw betrokken bij onze dienstverlening. 
Niet alleen als burgemeester, maar in zijn 
takenpakket zitten ook de onderwerpen 
dienstverlening en communicatie. Hij 
is in gesprek met Cecile Vangangelt en 
Yasmine Bruinsma. Cecile is klantadviseur 
bij de afdeling Klant Contact Centrum 
(KCC). Yasmine is beleidsmedewerker 
bij de afdeling Maatschappelijke 
Ontwikkeling (MO). Beiden hebben, 
ieder op hun manier, in het werk 
contact met u als inwoner. 

Een naadloze klantreis
Cecile heeft in haar werk veel aandacht 
voor de menselijke maat. Ze bekijkt per 
vraag waar behoefte aan is. ‘Ik vraag 
mensen die ik spreek aan het einde van 
een gesprek of ze echt geholpen zijn. 

U kunt voor verschillende 
producten, denk aan een rijbewijs 
of een vergunning, maar op één 
plek terecht. Bij uw gemeente. 
Het is niet zoals bij een bank 
dat u als klant een keuze hebt 
uit verschillende banken. 
Burgemeester Richard de Boer 
zegt het als volgt: ‘De inwoner 
van Landgraaf moet altijd 
door onze voordeur.’ 
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Zijn er nog andere vragen? Dat waarderen 
ze, merk ik. Wat voor de een heel duidelijk 
en voldoende is, kan voor de ander 
heel anders zijn.’ 

Burgemeester De Boer: ‘De burger, 
de inwoner van Landgraaf, staat op één. 
We streven bijvoorbeeld ook naar een 
naadloze klantreis. Daarmee bedoelen 
we dat de inwoner, waar mogelijk, tijdens 
de hele afhandeling van een vraag steeds 
dezelfde medewerker als contactpersoon 
heeft. Net zo lang het verzoek of de vraag 
duurt. Natuurlijk wel op een slimme 
manier. Want we gaan ook nog voor ‘snel, 
soepel, secuur en slim’. Die woorden, vier 
van de kernwaarden in onze visie, zijn voor 
onze medewerkers handvatten. Soms is 
het één belangrijk, soms het ander.’

Yasmine vult aan: ‘Wat wij doen, moet 
altijd aansluiten bij de behoefte van onze 
inwoners. In de praktijk bekijk je wat nodig 
is, maar ook wat kan. Want ook daarin 
moet je duidelijk zijn. Soms kun je niet 
aan alle wensen voldoen. Wat je wel kunt, 
is zoeken naar de vraag achter de vraag. 
Dat klinkt ingewikkeld, maar door 
in gesprek te blijven met elkaar kom je 
soms ook tot onverwachte oplossingen.’ 

Kwaliteits- en kostenbesef
Het is niet alleen belangrijk om als 
gemeente die visie te hebben op de 
dienstverlening. Ook de organisaties 
die in opdracht werk uitvoeren voor 
de gemeente willen we meenemen.  

Burgemeester De Boer: ‘De manier 
van werken moet zoveel mogelijk 
aansluiten. We werken met geld van 
de gemeenschap, daar zijn we ons van 
bewust. Dat kostenbesef is ook een 
belangrijk punt uit de visie. Hoe houden 
we de kosten zo laag mogelijk? We willen 
een kwaliteitsproduct leveren aan onze 
inwoners én ons huishoudboekje op orde 
hebben. Allemaal onderwerpen die in 
onze visie zijn meegenomen.’

Respect over en weer
Door het gebruik van sociale media
laten we vaker van ons horen. Yasmine: 
‘De reacties op sociale media zijn 
vaak ongefilterd. Ook hier zit vaak 
een behoefte achter. Het lijkt dan of 
de verbinding ver te zoeken is. Juist 
dan is het belangrijk om in contact 
met elkaar te blijven.’ Cecile vult aan:  
 
 ‘Maar wij zetten in op respect  
 en gaan het gesprek aan. Wat  
 je geeft, krijg je ook terug.’ 

Ze zijn het met elkaar eens dat er respect 
over en weer moet zijn. Burgemeester 
De Boer: ‘De gemeente heeft veel 
gezichten, van de medewerkers van het 
Klant Contact Centrum tot onze BOA’s, 
beleidsmedewerkers en de medewerkers 
van de buitendienst. We doen allemaal 
wat we kunnen om onze inwoners van 
dienst te zijn. Daarbij hoort een visie  
én wederzijds respect.’ 

Altijd 
door onze 
voordeur!

VISIE OP DIENST VERLENING

Weetjes uit het laatste 

Burgeronderzoek Parkstad

• Wist u dat 75 procent van  

 de deelnemers vindt dat Landgraaf  

 goed bereikbaar is? 70 procent is  

 tevreden over onze openingstijden.

• Wist u dat negen van de tien  

 deelnemers tevreden zijn over  

 het bezoek aan de balie van het  

 Burgerhoes en zeven op de tien  

 vinden dat ze netjes worden geholpen?  

• Wist u dat we een top drie hebben 

 van de manier waarop onze inwoners  

 in contact willen komen met de  

 gemeente? Bellen staat op 1, e-mailen  

 op 2 en een bezoek aan het Burgerhoes  

 op 3. Er is ook een top drie met wat  

 de deelnemers belangrijk vinden in het  

 contact met de gemeente. Persoonlijk  

 contact staat op 1, deskundigheid  

 op 2 en snelheid op 3.

Cecile Vangangelt, Yasmine Bruinsma en burgemeester Richard de Boer (van links naar rechts).

Burger 
op 1



‘De gemiddelde wachttijd voor het in 
behandeling nemen van een melding 
voor hulp vanuit de Wmo (Wet 
maatschappelijke ondersteuning)  
is terug op 4 weken’. Wethouder Alex 
Schiffelers is zichtbaar opgelucht. Vorig 
jaar liepen de wachttijden op en daar 
waren veel zorgen over. Cindy Erkens  
is senior medewerker sociaal domein  
en is net als de wethouder blij met  
het inlopen van de wachttijden. 

 ‘Er was niet één 
 precieze oorzaak aan 
 te wijzen,’ legt Cindy uit. 

‘Het kan te maken hebben met
de wachttijden bij de Geestelijke 
Gezondheidszorg. Het gevolg daarvan 
is dat er meer zorg thuis nodig is. En 
onze inwoners weten beter waar ze zich 
moeten melden wanneer ze zorg nodig 
hebben. Allemaal redenen waardoor  
die wachttijden opliepen.’

 ‘Vergeet ook niet 
 het feit dat we met 
 z’n allen steeds ouder  
 worden,’ vult de wethouder aan. 

Iedereen moet kunnen meedoen in Landgraaf. Daarom moet de communicatie 
naar onze inwoners duidelijk en begrijpelijk zijn. Wij doen ons best om onze brieven 
eenvoudig en begrijpelijk te maken. Dat geldt ook voor de informatie op onze 
website, in onze folders en andere gemeentelijke informatiebronnen. 
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‘We hebben een aantal tijdelijke 
maatregelen genomen én nieuwe 
medewerkers in dienst genomen om 
de wachttijden te verkorten. Met onze 
partners, die de zorg verlenen, zijn we nu 
in overleg om ook daar de wachttijden te 
verkorten. Het is ingewikkeld, maar we 
werken er hard aan. Ondertussen hebben 
we in Landgraaf wel meer mensen hulp 
geboden en dat is een positief punt.’

Kritisch kijken naar proces en kosten
De taken en verantwoordelijkheden van 
gemeenten in de zorg en ondersteuning 
aan hun inwoners, het sociale domein, 
zijn enorm in ontwikkeling. Die taken 
zijn onder andere vastgelegd in de Wet 
maatschappelijke ondersteuning 
(Wmo) uit 2015. 

Zorg bieden 
wanneer dat 
nodig is

Moeite met lezen, 
schrijven en/of rekenen

Wethouder Schiffelers: 
‘De kosten van deze zorg en 
ondersteuning aan onze inwoners, 
willen we onder controle houden. Het 
is geen zorg op bestelling. Die kosten 
moeten we kunnen verantwoorden. We 
kijken dan ook goed naar het hele proces.’ 

Zorg krijgen die nodig is
Cindy benadrukt dat de inwoners van 
Landgraaf die zorg nodig hebben, dat ook 
moeten krijgen. ‘Maar we bekijken eerst 
hoe ‘zelfredzaam’ iemand is. Wat kan en 
wil de aanvrager zelf? Kan iemand uit zijn 
of haar eigen omgeving helpen? Is dat 
allemaal niet voorhanden of is dat niet 
voldoende, dan gaan we kijken wat we 
kunnen bieden vanuit de mogelijkheden 
van de Wmo.’

Wmo onder de loep
In de komende twee jaar wordt de manier 
waarop wij de Wmo uitvoeren onder 
de loep genomen. Wat kan beter? Wat 
verwachten onze inwoners en wat kunnen 
wij bieden? Waar we al stappen in hebben 
ondernomen, is het begrijpelijk schrijven. 
De manier waarop we in gesprek gaan met 
onze inwoners, of dat nu in tekst of aan de 
keukentafel is, moet begrijpelijk zijn voor 
iedereen. De zorg voor de inwoner van 
Landgraaf heeft volop de aandacht.

In Nederland heeft 14 procent van 
de bevolking (2,5 miljoen mensen) 
moeite met de basisvaardigheden: 
lezen, schrijven, rekenen en daardoor 
vaak ook met digitale vaardigheden. In 
Landgraaf is dat ongeveer 6 procent van 
de volwassenen. Moeite hebben met de 
basisvaardigheden, ‘laaggeletterd’ zijn, 
heeft als gevolg dat je moeilijk mee kunt 
doen in de samenleving. Dat heeft ook 
een grote impact op de maatschappij. 
Daarom vinden wij het als gemeente 
belangrijk hier aandacht aan te besteden. 

Niet helemaal kunnen 
meedoen heeft gevolgen
Een volwassene die laaggeletterd is, is 
geen analfabeet. Een laaggeletterde kan 
wel lezen en schrijven. Alleen niet goed 
genoeg om helemaal mee te doen in de 
samenleving. Een gedeelte van hen heeft 
alleen moeite met taal, een ander gedeelte 
heeft alleen moeite met rekenen. Het 
grootste gedeelte (1.333.350 volwassenen 
in ons land) heeft moeite met rekenen 
én taal. Opvallend hierbij is dat méér dan 
de helft van de laaggeletterden in de 
leeftijd van 16 tot 65 jaar Nederlands als 
moedertaal heeft. Meer dan de helft heeft 
een betaalde baan. Een groot gedeelte 

van de laaggeletterden omschrijft zijn  
of haar gezondheidstoestand als  
‘matig tot slecht’. 

Taal, lezen, schrijven, rekenen, en 
tegenwoordig ook computervaardigheden, 
heb je nodig bij alles wat je doet.  
Denk bijvoorbeeld aan de (klein)kinderen 
voorlezen of zelfstandig met het openbaar 
vervoer reizen. Als je moeite hebt met 
deze basisvaardigheden kun je je onzeker 
voelen. Mensen schamen zich soms 
ervoor. Laaggeletterden vinden minder 
snel een baan, leven minder gezond,  
of hebben minder grip op hun geldzaken. 
Sommigen komen in een sociaal 
isolement terecht. Laaggeletterdheid 
heeft dus grote invloed op het 
persoonlijke leven en de kwaliteit  
van het leven. 

Aan de slag met laaggeletterdheid
Er heerst een taboe op laaggeletterdheid. 
Dit taboe willen wij doorbreken 
door iedereen over het onderwerp 
te informeren. De medewerkers van 
de gemeente worden hier ook over 
geïnformeerd. Zij krijgen tips zodat ze het 
probleem kunnen herkennen. En ze leren 
naar wie ze iemand kunnen doorverwijzen. 

Kent u iemand die moeite heeft met lezen, 

schrijven en/of rekenen? Help hen met 

hulp zoeken. Kijk op onze website: 

landgraaf.nl/hulp-bij-laaggeletterdheid

Wethouder Alex Schiffelers en Cindy Erkens

Digitale aanvraag rijbewijs
Sinds vorig jaar is het mogelijk om de verlenging van het rijbewijs 
online aan te vragen via de website van de RDW. U kunt het 
rijbewijs dan al na twee werkdagen zonder afspraak ophalen in 
het Burgerhoes. Makkelijk en snel dus! Iemand die voor het eerst 
een rijbewijs aanvraagt, moet hiervoor nog wel eerst naar het 
Burgerhoes. Meer informatie vindt u op landgraaf.nl/rijbewijs



GemindezakeELKA AR ONTMOETEN

Een ontmoetingsplek 
voor de hele buurt

Ontmoeten en ervaringen delen

Een semi-openbare speel- 
en ontmoetingsplek
Vanaf de zomer van 2022 konden 
de buurtbewoners van Lauradorp 
meedenken over een nieuwe invulling 
van de speeltuin. Het resultaat is een 
zogenaamde semi–openbare speel- en 
ontmoetingsplek. Dat wil zeggen dat 
de plek wordt geopend en gesloten 
door vrijwilligers die de sleutel beheren. 
Dit voorkomt overlast. Speeltoestellen 
waarvoor toezicht nodig is, zijn verwijderd 
en vervangen door toestellen waarbij dit 
niet nodig is.

Klankbordgroep
Vorig jaar is een klankbordgroep gevormd 
uit de betrokken buurtbewoners. De leden 
zijn trots op de manier waarop alles tot 
stand gekomen is. Alhoewel er ook wat 

De speel- en ontmoetingsplek in Lauradorp ligt midden in de woonwijk en verdient 
het volgens de buurtbewoners om een plek te worden voor de héle buurt. Afgelopen 
jaar is de oude speeltuin gesloten. In overleg met de buurtbewoners hebben
de plannen voor de nieuwe speel- en ontmoetingsplek vorm gekregen.

kritiek te horen is. ‘We hopen dat deze 
plek zorgt voor meer verbinding in de 
buurt. Dit is een mogelijkheid om elkaar 
beter te leren kennen,’ laat een van de 
leden van de groep weten. Meer contact 
met elkaar en niet alleen via de kinderen 
is de insteek. ‘Het moet meer dan een 
speelplek worden. Je kunt er bijvoorbeeld 
ook een buurtbarbecue houden. En er kan 
een jeu de boules-baan komen die ook 
weer andere bezoekers trekt.’ 

De plek blijft in ontwikkeling 
De klankbordgroep ziet de speeltuin 
als een begin. ‘We denken ook aan een 
pluktuin. Bij de inrichting gebruiken we 
geen beton meer. Op de paden komen 
houtsnippers en gravel. En we besteden 
veel aandacht aan groen.’ Allemaal 
ideeën waar de groepsleden enthousiast 

van worden. ‘We hopen ook op meer 
samenwerking met de basisscholen en 
het jongerenwerk JENS. En we denken aan 
het indienen van een burgerinitiatief bij 
de gemeente voor een bank die kinderen 
dan kunnen mozaïeken. De zogenaamde 
social sofa.’  

Wethouder Stijn Kropman heeft de 
speelvoorzieningen in onze gemeente 
in zijn werkpakket. Hij is blij met de 
betrokkenheid van de klankbordgroep 
en de buurtbewoners. ‘Het is fijn dat de 
buurtbewoners de schouders eronder 
zetten. Samen komen we dan tot een 
mooie ontmoetingsplek in de buurt 
voor iedereen. Een plek door en voor 
Lauradorp en daar ben ik trots op.’

Mooi voorbeeld
Landgraaf Verbindt ondersteunt de 
klankbordgroep met haar netwerk. 
Een voorbeeld hiervan is dat de 
opbouwwerkers van Welsun de groep 
ondersteunen in het aanvragen van 
fondsen. De klankbordgroep heeft ook 
wat puntjes van kritiek. ‘We zijn blij dat 
de gemeente dit op deze manier heeft 
opgepakt. Maar er zijn ook momenten dat 
we ons niet gehoord hebben gevoeld in 
het proces.’ Maar onder de streep zijn de 
leden trots op het resultaat tot nu toe. 
‘Dit is een mooi voorbeeld, ook voor 
andere gemeenten.’ 

Zorgen voor een geliefde, familie of 
zelfs iemand in de omgeving gaat vaak 
vanzelfsprekend. U bent mantelzorger. 
Iedereen vult die taak op zijn of haar 
eigen manier in. Maar soms bent u er 
24 uur per dag en 7 dagen in de week 
mee bezig. Dat kan erg zwaar zijn. 
Ook al doet u het werk met liefde.

Delen van ervaringen
Elkaar ontmoeten en het delen van 
ervaringen is een groot goed. Daarom 
organiseren Ruggesteun en Steunpunt 
voor Mantelzorgers Parkstad maandelijkse 
gespreksgroepen. Het delen van zorgen, 
elkaar emotioneel ondersteunen en 
het uitwisselen van praktische tips staan 
centraal. Er wordt steun en (h)erkenning 
bij elkaar gevonden. 

Maandelijkse gespreksgroepen
De gespreksgroepen zijn iedere eerste 
maandag van de maand van 10.00 tot 12.00 
uur in het Burgerhoes van Landgraaf. Met 
uitzondering van feestdagen. Aanmelden 
is niet verplicht. De meest actuele agenda 
vindt u op mantelzorgparkstad.nl.

Er zijn telkens twee begeleiders 
aanwezig die zelf ervaring hebben 
met het bieden van mantelzorg. Wilt u 
voorafgaand aan een bijeenkomst meer 
informatie? Neem dan contact met ons 
op via telefoonnummer: 045-211 40 00 
of via info@mantelzorgparkstad.nl.

Iets melden bij uw gemeente
Vanaf april gebruiken we een nieuw systeem (Reppido) wanneer u 
iets meldt over uw woonomgeving. Voor u, als melder, verandert er 
weinig. U geeft de melding nog steeds door via onze website of via de 
‘MijnGemeente app’. Het verschil is dat u voortaan wordt doorverwezen 
naar de website van Reppido. Op deze website heeft u direct een overzicht 
van alle meldingen in de gemeente en de status daarvan. U kunt dan zien 
of de melding al door iemand anders is gedaan en misschien zelfs al in 
behandeling is. Dan hoeft u de melding niet nog een keer te doen.  

Uiteraard kunt u ook nog altijd uw melding telefonisch doorgeven via 14 045. 
De medewerkers van het Klant Contact Centrum staan u graag te woord.

Wilt u op de hoogte blijven van 

het nieuws van gemeente Landgraaf? 

Meld u aan voor onze e-mail nieuwsbrief. 

landgraaf.nl/e-mailnieuwsbrief 

Wilt u informatie ontvangen 
over bijvoorbeeld vergunningen, 

bouwplannen, verkeersbesluiten in uw 
eigen buurt of straat? Meld u dan aan 
voor de e-mailservice van ‘Berichten 

over uw buurt’ op Overheid.nl. 
overheid.nl/berichten-over-uw-buurt 

Renate, Fabiënne, Marco, Natascha en Daisy 
(afwezig Michelle en Jolanda) van de klankbordgroep.

Blijf op 
de hoogte!

ColofonGemeente Landgraaf
• Telefoon 14 045
• landgraaf.nl
• gemeente@landgraaf.nl
• Postbus 31000 

6370 AA Landgraaf
       

Receptie Burgerhoes
Sweelinckplein 1
Openingstijden:
• 08.30 - 17.00 uur
• do 08.30 - 19.00 uur

Klant Contact Centrum
Sweelinckplein 1 (Burgerhoes)
Openingstijden op afspraak:
• 08.30 - 17.00 uur en 
• do 08.30 - 19.00 uur
• Balie ISD BOL:
 op afspraak via 045-525 37 47,  

er is geen vrije inloop. 

Vormgeving en druk 
Hamers | Alles voor een sterk merk
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Gemeente Landgraaf
en Jean Franssen
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Deze krant is een uitgave van gemeente 
Landgraaf. Niets uit deze uitgave mag geheel 
of gedeeltelijk verveelvoudigd, verspreid of 
op enigerlei wijze openbaar gemaakt worden, 
zonder voorafgaande schriftelijke toestemming 
van de gemeente. Aan publicaties in deze krant 
kunnen geen rechten worden ontleend.



De Landgraafse gemeenteraad telt 25 raadsleden. In de rubriek 
‘wie zit er voor u in de raad?’ stellen zij zich aan u voor. Deze keer 
geven Judith Caenen en Mireille Haex antwoord op de vraag: 
waarom bent u raadslid geworden?

Maar zeven procent van de raadsleden 
in Nederland is jonger dan dertig jaar. 
Landgraaf telt er twee: 
GBBL-raadslid Indra Hoesen (23) 
en PvdA-fractievoorzitter Melvin 
Roeleveld (28). Sinds maart 2022 
zitten zij in de gemeenteraad. Zij 
vertellen over hun motivatie en 
hun eerste ervaringen als raadslid.
 
Jonge raadsleden blijken schaars 
in Landgraaf. Wat heeft jullie ertoe 
bewogen om raadslid te worden?
Melvin: ‘Ik ben alleen met mijn moeder 
opgegroeid in een achterstandswijk. We 
hebben zelf omhoog weten te klimmen 
met zijn tweetjes. Ik vind het belangrijk 
om een stem te geven aan mensen die 
in eenzelfde situatie hebben gezeten 
als ik. Of aan mensen die niet mondig 
genoeg zijn om op te komen voor hun 
belangen. Dat is wat ik wil doen 
als raadslid.’
Indra: ‘Ik riep op jonge leeftijd al 
dat ik de politiek in wilde. Het werd 
werkelijkheid toen ik heel verrassend 
zes weken voor de verkiezingen werd 
gevraagd of ik me verkiesbaar wilde 
stellen. De nummer twee van GBBL 
Nieuwenhagen, ook een twintiger, trok 
zich terug. Na een korte bedenktijd zei 
ik volmondig ‘ja!’. Ineens stond ik als 
jonge en enige vrouw tussen de ‘grijze 
mannen’ bij de eerste tien op de lijst. 
Die tweede plek moest behouden 
blijven voor een jongere met een 
frisse blik, vond ik.’

Wie zit er voor u in de raad?

‘Wij moeten als jonge raadsleden 
onze stem laten horen’

GEMEENTE
RAAD

Is die interesse in de politiek er 
altijd al geweest?
Melvin: ‘Een van de eerste lessen van 
mijn moeder was: ‘als je het ergens niet 
mee eens bent, mag je daar altijd iets 
van zeggen zolang je maar beleefd blijft.’ 
Ik kom totaal niet uit een politiek nest, 
maar dat is me altijd bijgebleven. Op het 
Eijkhagen College heb ik meegedaan 
aan het Model European Parliament 
(MEP). Cynthia Veerman (oud-raadslid, 
red.) had me daarvoor uitgenodigd. 
Ik ben mijzelf vanaf toen meer 
in de politiek gaan verdiepen.’
Indra: ‘Ik ben opgegroeid met het 
kijken naar raadsvergaderingen. Ik wist 
altijd al dat de raad de baas is en niet 
de burgemeester. Als tiener kende ik 
alle wethouders in Landgraaf bij naam 
en van gezicht. Ik vond het helemaal 
geweldig om de debatten tussen Andy 
Dritty (oud-raadslid en –wethouder, 
red.) en Robin Reichrath (oud-raadslid, 
red.) te volgen.’

Hoe hebben jullie de eerste 
stappen als raadslid ervaren?
Indra: ‘Vanuit de griffie zijn interessante 
inwerkbijeenkomsten georganiseerd. 
De raadsleden werden goed bijgepraat 
over allerlei onderwerpen en hun 
bevoegdheden. Het afgelopen jaar zie 
ik als een goede kennismaking met het 
raadswerk. Daarnaast heb ik ook nog 
mijn studie afgerond. Het is een eer 
raadslid te mogen zijn. Het bevalt 
me prima.’ 

Melvin: ‘Wij zijn als fractie opnieuw 
begonnen. Er zijn dus ook nieuwe 
commissieleden. Die samenwerking heb 
ik moeten aftasten. Ik combineer mijn 
werk, studie en het raadswerk. Dat is 
niet altijd gemakkelijk. Toch vind ik het 
fijn om gelijk die druk te krijgen. Ik 
heb dat nodig. Dat houdt mij scherp.’
Indra: ‘Voor mij liep het eerste jaar 
geleidelijk. Bij de GBBL zitten veel 
ervaren raadsleden met wie ik kan 
overleggen en van wie ik de knepen 
van het vak kan leren. De Landgraafse 
burger gaat mij voortaan steeds meer 
op de voorgrond zien!’
Melvin: ‘Hoewel mijn fractie maar één 
zetel heeft, sta ik er niet alleen voor. Ik 
heb de samenwerking met Mireille Haex 
van GroenLinks. Ook de commissieleden 
nemen mij veel werk uit handen. Ik heb 

bovendien veel gehad aan de fracties 
van buurgemeenten. Ik kan zo contact 
opnemen met partijgenoten.’

Voelen jullie je extra verantwoordelijk 
om de stem van jongeren te 
vertegenwoordigen?
Indra: ‘Je bent natuurlijk raadslid voor 
álle inwoners van Landgraaf. Maar 
speciaal voor de jongeren moeten wij 
zéker onze stem laten horen. Wij voelen 
immers het beste aan wat er speelt bij 
onze leeftijdsgenoten.’
Melvin: ‘Je bent volksvertegenwoordiger. 
Het is makkelijk om op te komen voor 
mensen met dezelfde leeftijd of die in 
dezelfde positie zitten. Daarvoor zit je er 
uiteindelijk ook. Maar dat betekent niet 
dat je je daar alléén op richt.’

Maar zeven procent van de raadsleden in Nederland is jonger dan 
dertig jaar. Landgraaf telt er twee: Indra Hoesen en Melvin Roeleveld.

‘In eerste instantie wilde ik geen raadslid worden. Een aantal jaren geleden 
speelde de kwestie herindeling. Ik liet mijn mening horen via social media. 
Toen werd ik uitgenodigd voor een vergadering. Na afloop was ik lid van 
het bestuur ‘Voor Fusie’. Ik bezocht af en toe een raadsvergadering en leerde 
meer over het functioneren van de gemeentepolitiek. Na een klein jaar 
werd ik gevraagd of ik iets wilde doen in de politiek. Ik was erg verrast. 
Toch besloot ik te onderzoeken wat ik kon betekenen en vooral bij welke 
partij. Bij GroenLinks voelde ik mij het meeste thuis. In korte tijd leerde ik 
veel over het raadswerk. Toen de fractievoorzitter aangaf een stapje terug 
te willen doen, kon ik oprecht zeggen: ik wil raadslid worden.’  

‘Politiek heeft mij altijd geïnteresseerd. In 2017 
werd ik gevraagd om mij verkiesbaar te stellen 
voor GBBL. Toen had ik er geen ruimte voor. 
Als ik me ergens voor inzet, wil ik dat voor 100 
procent doen. In 2021 kreeg ik weer de vraag of 
ik me verkiesbaar wilde stellen. Ik had vier jaar 
de tijd gehad om mezelf te verdiepen in het werk 
van raadslid. Door mijn werk en hobby’s had ik 
al regelmatig contact met beleidsambtenaren en 
wethouders. Maar het belangrijkste: ik had door 
mijn werkzaamheden contact met onze inwoners. 
Ik zag in dat ik mijn kennis en kunde niet alleen 
in mijn werk kan gebruiken. Ik kan mijn kwaliteiten 
ook als raadslid inzetten voor onze inwoners. 
Dat is precies wat ik wil doen.’

Mireille
Haex
GroenLinks

Judith
Caenen
GBBL De gemeenteraad heeft eigen 

socialmediakanalen. Volg de activiteiten 
van de raad via Facebook en Instagram:

  Facebook
  Gemeenteraad Landgraaf

  Instagram
  @gemeenteraad_landgraaf

Volg 
de raad 
op social 
media


